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K- Ja, goedemorgen, goedendag. Zoals gewoonlijk, waar en wanneer u

ook luistert naar deze serie van Kennis Zoekers workshops van de

Keshe Foundation Ruimteschip Instituut, in het delen van kennis, en

het proberen om meer te begrijpen van de wereld van de Schepping.

Het is interessant om te zien hoe de volgende stappen in de

ontwikkeling van de technologie zullen komen. De beperking, die onze

kenniszoekers zullen begrijpen. In zekere zin zal de wereld van

wetenschap en technologie van de mens veranderen. Zoals we zeiden,

als je 50 jaar geleden zag, waar (ze spreken) over de mobiele telefoon

wat het doet, we zagen het in de zwart-wit films. En het was gewoon

een droom, dat er zoiets zou komen. Nu draagt iedereen er een, zelfs in

de jungle van Afrika, of in de achterbuurten van Brazilië.

Nu, met deze technologie, bouwen we een nieuwe structuur, nieuwe

wetenschap. Maar nogmaals, zoals ik zei, we bouwen voort op de

kennis uit het verleden, die de mens kan gebruiken, kan begrijpen en

geleidelijk kan veranderen. Als we het mobiele systeem niet hadden,

als we de satellieten niet hadden, zou de lering van vandaag, en de

kennis die we met jullie allemaal hebben gedeeld, jullie zijn

hoogstwaarschijnlijk van elke natie op deze planeet online, elke natie,

elke cultuur en geloof, zal in de komende zeven dagen, of in de

komende twaalf maanden naar deze lering en de andere leringen

luisteren.



Als we deze kennis naar een stam zouden hebben gebracht, zoals ze

aan de Egyptenaren werd gegeven, blijft ze op één plaats, en zal ze

niet groeien. Het blijft daar, omdat er geen communicatie was zoals

nu. De laatste contacten van de man met de bouw van de piramides,

werden gelokaliseerd. Nu, met de kennis die de mens in de afgelopen

duizenden jaren heeft opgebouwd, ontvangt de globale, de hele

structuur van de mensheid de kennis.

Hoeveel piramides gaan we nog maken? Of maken we piramides van

de Sterformaties en al het andere, dat we nu leren wat de ware

piramide is. Wat verloren ging in de cultuur, is nu de cultuur van

iedereen geworden. We moesten door wat wij noemen,

massacommunicatie, ontwikkeling van satellieten, computers, en het

zo normaal maken dat iedereen het gebruikt. Iedereen begrijpt het, en

krijgt er vertrouwen in, en werkt ermee, dat we nu de volgende stap

kunnen zetten.

Als de mensheid dacht dat de microchips en al het andere iets was dat

de mens per ongeluk had gevonden, dan heb je een lange weg te

gaan. We moesten technologieën ontwikkelen, die de mensheid kon

begrijpen en veranderen. En met het nieuwe communicatiesysteem

kunnen we dit nu doen. Nu kunnen we jullie allemaal in één keer

bereiken, in elke taal op deze planeet. Op een of andere manier, kom je

tot de essentie van de kennis.



Je hoeft geen boeken te lezen, om te begrijpen hoe je Gans'en moet

maken. Veel mensen in het Amazonegebied en in Afrika, hebben nog

nooit iets gemaakt, gelezen of gezien, maar ze maken Gans's. Ze weten

hoe ze het moeten maken. Zij begrijpen de kennis, die niet geschreven

is, maar door de Schepper is geschapen. En dit was de hele essentie

van de leer. Dit was het hele doel van de leer. Het overdragen aan hen

die er zijn om te dienen, te onderwijzen, te dienen en in dat proces

ieder mens online te brengen. (:26).

Als we aankondigingen doen, zien we hoeveel culturen, naties,

nationaliteiten, en waar dan ook, erin komen. De kerstviering morgen

door de Keshe Foundation, het wordt een magische tijd. Jullie komen

allemaal vol verwachting en waarom? En ik weet zeker dat u aan het

eind van de sessie zult begrijpen, dat u door uw Ziel bent

binnengehaald om iets unieks mee te maken. Om te ervaren wat de

mensheid heeft gedroomd sinds de tijd van Christus. Het is geen les,

en het is geen verwerking, en het is er niet om je vliegdromen te

overwinnen.

De ervaring van morgen, met de kerstviering van de Keshe Foundation,

is de ware essentie van het begrijpen van Kerstmis, niet met de ogen,

maar door de Ziel. Voelen waar de Christus is geboren. De tijd van zijn

leven voelen. Het onderwijs van morgen is geen onderwijs. Het is een

onderwijzing van de ziel. Het is een onderwijzing dat jullie de essentie

van de Schepping zullen begrijpen. Velen van jullie komen met veel

hoop, ik heb kanker, ik wil naar de maan, ik wil dit en dat. Maar ik weet

zeker dat jullie verrast zullen zijn hoe jullie lichamelijkheid (P) jullie Ziel

heeft gebracht om de kennis te leveren en de verheffing van de Ziel

van de mensheid te begrijpen.



De tijd van Kerstmis, is een tijd van geschenken geven, het geschenk

van leven. Morgen ontvangt de mensheid een geschenk, waarvan men

zich niet eens kon voorstellen dat het bestond. (:28). Maar dit geschenk

kon niet worden gegeven aan één, het moest worden gedeeld en

begrepen door allen. De wereld zal een evolutie en revolutie in

wetenschap en technologie meemaken, die niemand van jullie ooit

heeft gezien. Sommigen van jullie zullen naar buiten komen en niet

eens begrijpen wat er met jullie is gebeurd. Waar we de Ziel van de

Mens opvoeden, waar we de kennis van de Schepping overbrengen,

dat zullen we die verandering zien.

De mensheid heeft geleerd hoe te verbinden, hoe te schrijven, hoe

toespraken te houden, en al het andere. Deze keer zal de Ziel van de

Mens de vrijheid van doorgang krijgen, door alle naties, nationaliteiten

en elke hoek van deze planeet. Jullie zijn alleen op zoek naar de koepel

van de vrede. Morgen creëren we de koepel van de STM op aarde. De

ervaring die je doormaakt, begrijp je misschien niet eens, en het komt

misschien tot je in een toekomstige tijd, wanneer je rijp bent om het te

begrijpen. Of tijdens het proces van de viering zul je het begrijpen.

Kom niet met verwachtingen. U zult teleurgesteld kunnen worden, en

u zou meer kunnen ontvangen dan u had verwacht. Maar zij die

deelnemen aan de viering van morgen, zullen begrijpen, een nieuw

begrip in de komende tijd. Misschien worden ze verlicht,



en sommigen zullen in de komende tijd, als hun Ziel in begrip is gerijpt,

verlicht worden om te begrijpen wat zij door de dimensie (D) van de

Ziel hebben ontvangen.

Verwachting is de taak van de man, lichamelijkheid.

Onvoorwaardelijk delen is de taak van de STM. En het is tijd om dat in

te brengen. Het is tijd om te brengen wat het geschenk was aan de

mensheid. En dan zullen we zien waar de mensheid het heen zal

brengen. Het zal niet van de ene op de andere dag gebeuren. Hij

heeft tijd nodig om de ziel van de totaliteit van alle wezens op deze

planeet te begrijpen, om zelf in balans te komen ten opzichte van

elkaar.

Morgen is de dag van de belofte, waarop "het lam en de leeuw in

hetzelfde hol zullen slapen." Je zult het begrijpen als je het proces

doorloopt. We hebben de registratie gesloten. De zielen die hier

moeten zijn, zullen hier zijn. We verwachtten en mikten op minder

dan 100, maar we kregen er veel meer.

Je moet begrijpen, dat er geen andere manier is om de koers van de

mensheid te veranderen, tenzij de ziel van de mensheid klaar is om die

verandering naar de fysicaliteit te brengen (P). En we konden het niet één

voor één doen. Nu gebeurt het in een massa. Op een bepaalde manier zal

de Totaliteit van de zielsverbinding in de sessie van morgen het begin

brengen, het begin, van wat ik noem, triggerpoints voor de ziel van de

Aarde, de Mens en zijn schepsels op deze planeet, allemaal worden om te

beginnen met wat wij noemen, opstaan uit de dood. (:32). Dood in de zin

van het begrijpen van het scheppingsproces. En dat proces zal gelden

voor elke mens, elk schepsel op deze planeet.

Morgen vieren we het begin van het leven van de mensheid in een

dimensie van de Ziel en niet van de fysicaliteit.



En de geboorte van Christus was net zo symbolisch. En de mens nam

het verkeerd op. Misschien is de tijd gekomen dat de mens de ware

essentie van de "Zoon van God" begrijpt. Misschien is de tijd gekomen

voor de mens om te begrijpen waar het allemaal om ging, en hoe alles

gespeeld werd voor de mens gretig, en hongerig in de dimensie van

lichamelijkheid om het pad te volgen van het begrijpen van de totale

kennis van de Schepping. Als we het doen, zou je het (terug) veranderd

hebben. Als je het zelf doet, zoals met een psychosomatische conditie,

hou je het, omdat je het geschapen hebt.

Wat ik vorige week in de Duitse onderwijzing heb uitgelegd, voor het

eerst in het openbaar, zal de Keshe Foundation in de komende weken

een wetenschappelijk artikel uitbrengen. Ik heb al jaren geen artikel

meer geschreven. Maar dit artikel zal een nieuwe cyclus, een nieuwe

dimensie en een nieuw begrip brengen in de wereld van de schepping

van de mens.

Zoals ik heb uitgelegd, is de mensheid gewend en heeft de term

psychosomatisch geaccepteerd. Wat betekent dat, wat is er psychisch

met je gebeurt? Dat iets zich zal manifesteren in de lichamelijkheid

van het lichaam. Maar de mensheid heeft nu één ding geleerd, dat

elke psychosomatiek door emotie moet gaan, naar het begin kijkt, en

naar het einde, en niet begrijpt hoe het is ontstaan.

De nieuwe kennis, die nu wetenschappelijk door het wat wij noemen,

onderzoek, dat gaande is, wordt op een heel eenvoudige manier

uiteengezet. De mensheid spreekt over DNA. DNA is een "harde

schijf," en niet de informatie. Gemaakt van blokken, zoals de mens het

heeft genoemd, opeenvolging van



eiwitten die de structuur van het lichaam maken. Het is als het stapelen

van computers op elkaar. Deze stapelingen, deze geheugenkaarten en

geheugenbanken, in een doos genaamd, het menselijk lichaam, kunnen

niets doen, tenzij ze met elkaar kunnen communiceren. Ze hebben

software nodig, ze hebben een communicatielijn nodig. Ze moeten de

omgeving zijn, die allemaal dezelfde energie ontvangen, en dezelfde

informatie, zodat ze elkaar in evenwicht kunnen houden en een structuur

kunnen creëren.

En als het dan met die emotie komt, hoe ontvangen ze dan de

informatie? We noemen het een RNA, wat we de communicatielijn

noemen. En dan creëert de emotie de stroom, de informatie, de

magnetische velden voor de wat ik noem, de informatie om te

worden vrijgegeven aan de lichamelijkheid van het DNA.

We begrepen psychosomatisch. Nu moet de mensheid een nieuw

woord begrijpen "psycho genetisch." Waarbij we psychologisch een

genetische modificatie creëren. En we zeiden, de heer of het kind heeft

een genetische misvorming. Hoe is het ontstaan? Hoe is het begonnen?

Waar kwam die informatie vandaan? Waar kwam de beweging van de

ene computerschijf van de ene naar de andere. Of het gedraagt zich als

het andere, wat die genetische afwijking met zich meebrengt.

Nu met een nieuwe kennis van wat wij noemen, "psycho genetisch,"

begrijpen wij alle genetische defecten, alle genetische informatie, die

wij noemen, defecten, of wijziging, komen door de essentie van de

emotie van de Mens. Wat er met je voorouders gebeurde, of wat er

op een bepaald moment in je leven met je gebeurde, dat je een

informatie creëert die, dat dan die informatie via de essentie van de

emotie-dimensies van het magnetische veld van het plasma van de

STM en de lichamelijkheids-dimensie van de hersenen beweegt van



de ene informatiebank, in de andere. Zich gedragend als de andere.

En dan past het niet, en noemen we het, genetisch defect.

Nu de mensheid deze kennis heeft gekregen, wat wij noemen, psycho

genetisch, of hoe je het ook noemt, toont de dimensie van het

magnetische veld, de plasma van het magnetische veld van de emotie,

het creëren van de beweging, de beweging van de energie voor een

van deze geheugenbanken in de stapelaar van de doos van het

geheugen van de structuur van de mens... En het past niet. Dus moet

het de structuur verplaatsen zodat het wel past. Telefoons moeten

bewegen… welke cel is verplaatst, of welk eiwit is verplaatst in het

genoom van de man. En dan noemen we het, defect.

Als we nu die emotie kunnen creëren, als we die plasmatische

veldsterkte kunnen creëren, die de mobiele telefoon, of de

geheugenbank, of om zich te gedragen, of te verplaatsen naar een

andere positie, om zich te gedragen als de anderen, een defect

creëert, en we zetten het terug op zijn oorspronkelijke plaats, of

geven het de energie, dat het werkt zoals het hoort. Dan is er geen

genetisch defect. We modificeren niet. We corrigeren.

Met wat wij noemen, psycho genetisch, zal de mens een perfecte man

worden. En in de ruimte, waar je ook landt, levert een perfect gen. Als

je hier kanker hebt en je landt op de planeet Zeus, heb je nog steeds

de



kanker, maar niet om te doden, want de genen hebben besloten, het

is een van ons, zorg ervoor, het is een nieuw deel. Maar het zal je niet

doden. Het creëert geen defect. Het zorgt ervoor dat het wordt

opgevangen, zoals de plasma dat doet. (:40). De wereld en de

wetenschap van wat wij noemen, psycho genetisch door RNA, het

wordt een nieuwe wetenschap voor de mens om aan te werken.

We doen geen genetische modificatie door iets te veranderen, zodat

je kind blauwe ogen krijgt, omdat je graag een kind met blauwe ogen

hebt. We brengen de emotie van het plezier dat het je geeft over, via

de emotie van het lichaam van de man, en de STM naar het RNA, en

de modificatie zal perfect zijn. Ik wil tevreden zijn. Dit is hoe een man

de volgende generatie zal creëren, de volgende cyclus van zijn

kinderen via de emotie van de Ziel, en niet via de wat wij noemen,

handeling of seks.

Dit is de manier waarop in het universum de meeste creaties worden

gedaan. De mens is fysiek geweest in elke dimensie, zelfs in de

regeneratie van zijn eigen nakomelingen. De nieuwe kennis en het

nieuwe document dat zal worden vrijgegeven, zullen veel hiervan

verklaren voor de volgende en nieuwe generatie van de wetenschap en

technologie, die de mens moet begrijpen om lid te worden van de

Universele Gemeenschap.

De Ziel van Christus werd geschapen uit de energie van de liefde van de

Schepper, en niet door seksuele interactie. Draagt de ziel van de

schepper.

Dit is wat de mensheid moet begrijpen. En dit is wat de nieuwe kennis

en technologie zal brengen, (:42). en in de komende maanden en

weken en dagen meer zal brengen aan veel van de KS. Wij veranderen



geen genen. We zitten niet in de wereld van de namaak geneeskunde

van de mens. Wij werken door het proces van het begrijpen van de

??beweging en de emoties, dat de interactie van de velden van het

plasma de STM en de Ziel van de Fysiciteit (STP) van de Mens werken.

De twee dingen die voor de mens verborgen waren en misbruikt

werden door hen die dachten het te begrijpen. De Ziel en de Geest.

De Zon, en de emotie van de velden van de lichamelijkheid, wij

noemen het, de atmosfeer van de planeet, wij noemen het de

atmosfeer van het lichaam van de mens, de Geest. De interactie van

de velden bepaalt wat de Aarde ontvangt. De interactie van de velden

van het lichaam van de mens met de Ziel, met de Zon, bepaalt

waaruit dat lichaam zal bestaan.

De aanbieder en de interactie van de aanbieders velden met een

dimensie, positie, tijd en plaats. De mens wordt zich bewust van de

kennis van de Schepping. En dan begrijpt de mens dat tijd niet

bestaat, tot het punt waarop je de essentie van de manifestatie van de

detectie vaststelt, en dat wordt de "nultijd". Het heeft me vele, vele

malen aan het lachen gemaakt als ik de wetenschappers hoor zeggen,

deze planeet is 4 miljard jaar oud, (:44). of 5 miljard jaar oud. En het

zonnestelsel (ta da), en god weet het Universum bla, bla.

Tijd bestaat niet in de dimensie (D) van de Schepping, die geschapen

is, dat het zijn tijd vaststelt. Jullie noemen het de verjaardag,

verjaardag van Christus. Je viert het op de eerste januari, of hoe je het

ook noemt in december de 24e of 25e, en de rest. Maar oorspronkelijk

werd het gebouwd op de verandering op een tijd van wat wij noemen,

21 december.



De kortste, donkere, dagen van de man. Is om te beginnen, op het punt

van wat men noemt, 21 december. Is de langste, donkerste tijd voor de

mens, dat hij bestond.

De essentie was de donkere dagen voor de mens in kennis en begrip

van de Schepping voorbij te brengen, te begrijpen. De mens gaat

vooruit naar de nieuwe kennis. Als je het begrijpt, na de 21e, zullen de

dagen langer worden. De donkere tijd wordt korter. En dat was de

essentie van de geboorte van de Christus. Dat was de essentie van de

geboorte van Mitra op de 21e. Maar de mens kreeg het helemaal

verkeerd, omdat hij het de dimensie van de boom en het licht moest

geven, en weer betrokken raakte bij lichamelijkheid.

De donkere dagen van de kennis van de mens zijn voorbij, in het

begrijpen van het proces van de Schepping van de Schepper. En die

kennis komt alleen door de STM. (:46). Zoals ik al vele, vele malen heb

gezegd, moet de mens leren zijn Ziel te voeden, dat de Ziel de

lichamelijkheid voedt, dat de mens niet zal doden. Nu moet de mens

de kennis van de Schepping begrijpen en de Schepper zal via de STM

komen, wanneer hij de dimensie van de lichamelijkheid van de mens

voedt, om het proces van de Schepping te begrijpen.

Tot nu toe heb je voedsel van buiten naar binnen gehaald. En we blijven

je vertellen dat 80% van binnen komt, de rest van buiten. Nu zal het

hetzelfde zijn met de kennis. Van nu af aan zal de mens de kennis van

de Schepping ontvangen op het punt van behoefte en begrip via zijn

Ziel. Als je op Mars bent, begrijp je de kennis, en wat je nodig hebt, en

wat nodig is om een comfortabel leven en bestaan te leiden. En dat

komt via je Ziel. Je gaat van de Verenigde Staten naar China, je spreekt



Chinees, je begrijpt de essentie van het Chinese woord, en niet alleen

het woordenboek. Je voelt de emotie van de taal en de cultuur.

Want deze keer nam je geen vlucht om de lichamelijkheid 18 uur in een

vliegtuig van de ene plaats naar de andere te brengen, je nam het

onmiddellijke vervoer, van het vervoer van je Ziel. En die ziel heeft zichzelf

opgeleid in de dimensie van tijd, plaats en positie.

Zodra wij dit document vrijgeven, zal een nieuwe kennis, het nieuwe

begrip, het nieuwe niveau van de Schepping, en het begrip van de

Schepper voor de mens, gemakkelijker worden. (:48). Als je de

essentie van het vrij te geven artikel begrijpt als psycho genetisch, dan

begrijp je, wat die psychologische kant, binnen dit lichaam van de

mens, heeft gecreëerd, was de Ziel. En de STM is verbonden met de

Ziel van de Schepper. Dan begrijp je het genetische van de Schepping

van de Schepper in de belichaming van de man. Ik maakte men in het

beeld van Mijzelf. Via de plasmatische velden van Mij heeft de mens

zichzelf en de dimensie van de Ziel geschapen.

Dan ben jij het die beslist dat ik bruin en zwart geboren ben, en geel,

of blauwe ogen of bruin. En ik wil er uitzien als het mooie wezen op

Mars en deze Aarde. Hoe zou ik dat doen? Wat zal het plezier van mij

zijn om de omstandigheden te veranderen dat ik zie wat ik leuk vind

op andere plaatsen. En ik draag de volledige cultuur. Ik hoef niet naar

school in Mars, of op planeet Zeus om te begrijpen wat het is. Ik krijg

de kennis van het universum via het platform van de kennis van de

Schepping.



Zoals wij met de nieuwe technologie de gevangenissen en de

ziekenhuizen hebben afgeschaft, met het vrijkomen van het

nieuwe begrip en wanneer de mens volledig begrijpt, zullen er

geen scholen en universiteiten zijn. Aangezien de man een

afgestudeerde is van de kennis van de Schepping op het punt van

ontstaan.

Degenen onder u die de platforms of de plakkaten van de artsen, en

doctoraten, en ingenieurs, en professoren, en een elektricien dragen,

kunnen die maar beter bewaren en stevig maken, want er zullen er de

komende tijd niet veel van gemaakt worden. (:50). Afstuderen van de

kennis van het universum en de Schepper, heeft geen papier om op te

schrijven, behalve ingebakken in STM.

Degenen onder jullie die angst aanjagen, om jullie Ziel te begrijpen.

We hebben deze duivels in het hele universum gezien. Door je tegen te

houden, kunnen ze je misbruiken. Vrijheid van kennis en begrip geeft

je de vrijheid van het universum. We willen je ziel niet, we leren je

alleen je Ziel te begrijpen. Wie je ook vertelt, dat we bezig zijn je ziel te

krijgen, of wat dan ook. Ze horen bij de kindermisbruikers, de kerken

en de moskeeën en de rest. Als ze je niet schuldig laten voelen, kunnen

ze je niet misbruiken. Omdat ze zelf misbruikt zijn. Zij die zeggen dat je

je ziel niet moet geven etc., dat zijn degenen die de mens hebben

weggehouden van het begrijpen van de kennis van zichzelf en zijn

Schepping. Omdat ze misbruikt zijn en nu worden ze misbruikers.

De mensheid moet de volgende stap zetten. Het is om het ware

proces van de Schepping te begrijpen. Zoals ik al zei, zal het uit te

brengen document net zo mooi zijn als boek nummer 1, 2 en 3. Kort,

maar in het begrijpen van het proces van de Schepping in de materie



toestand. Nu zul je gemakkelijk het scheppingsproces in de

plasmatoestand begrijpen. (:52).

Een nieuwe wetenschap, een nieuwe kennis, een nieuwe stap voor de

mensheid. Deze keer, in plaats van jullie te onderwijzen, en dan

begrijpen jullie het, nemen we jullie in de sessie van morgen mee,

zodat jullie kunnen beslissen wat jullie willen begrijpen. Velen van jullie

zullen eindigen met de mooiste ervaringen van jullie leven, en vele

generaties daarvoor, en daarna. Want je wordt, je besluit om dat punt

van verandering te zijn.

Sommigen van jullie, de meesten van jullie zullen de verandering niet

zien of begrijpen. Maar mettertijd, zoals we zeggen, was mijn

grootvader erbij toen het eerste licht in Chicago Fair aanging. Uw

kinderen en uw achterkleinkinderen zullen komen en zeggen, mijn

vader was erbij, toen het eerste licht van de STM werd ontstoken. Op

16 december 2022.

De belofte van de verandering in 2022 werd aan de mens gegeven, en

morgen zullen we die belofte vervullen, de terugkeer van de Messias,

de manifestatie van Mehdi, de voltooiing van de cyclus van de mens.

Niet door een individu, maar door de Ziel van de Totaliteit. Vanuit elke

cultuur, ras en geloofsovertuiging zullen morgen deelnemen, om die

verandering te brengen. De nieuwe geboorte van het nieuwe begin

voor de mens om de cyclus van zijn Ziel te begrijpen, en niet de

dimensie van een "kaars en een boom." (:54). In de komende tijd zullen

velen van jullie, velen van jullie Zielen vieren,



dat je er was toen de tijd van Mehdi kwam, wat mijn kennis was

om mezelf te begrijpen, en niet meer.

Dat brengt het einde van de religies, valse religies, valse aanhangers van

de religies, en het brengt het begin van het, wat wij noemen, begrip, het

ware begrip van de kennis van de Schepping, door jezelf, volgens je

vrijheid om te begrijpen en vrij te zijn om die verandering te aanvaarden

en te brengen, niet voor jou, maar voor de Totaliteit.

Wij zorgen gewoon voor die stapel computers en die serverruimte,

waarop jullie allemaal kunnen inloggen, zoals het programma

vandaag. Vandaag zijn jullie tot ons gekomen via verschillende servers,

en via verschillende verbindingen, en verschillende operators om hier

te zijn. Morgen worden jullie allemaal de servers en de operators, en wij

worden de facilitators, die satelliet, waardoor jullie allemaal als één

kunnen werken. Wanneer het lam en de leeuw samen zullen eten.

Wanneer de Russen en de Oekraïners, de Chinezen en de Arabieren, de

Iraniërs en de Joden, allemaal online zullen zijn, via de dimensie van de

Ziel, om die uiteindelijke oplossing te vinden voor de lichamelijkheid

van de mens in de dimensie van het bestaan. (:56).

Nu begrijp je waarom we het vieren. Het kerstfeest van morgen is de

dag van Mehdi, de Beloofde. Nu, begrijp je, was nooit één, dat was

nooit de bedoeling, om te begrijpen dat het de Totaliteit zal brengen

voor de hele mensheid. Wij zijn slechts de facilitators, wij zijn slechts

satellieten. En degenen onder jullie die zullen deelnemen zijn de

mobiele telefoons in elke hoek van deze planeet, dat jullie die satelliet

maken naar jullie allemaal, al jullie Zielen op hetzelfde moment om

met elkaar te communiceren en te worden.



Zij die de werking van de STM in de diepe ruimte observeren, zullen

morgen tijdens de sessie een nieuwe ster, een nieuw licht, een

nieuwe dimensie van deze planeet zien stralen. En dat licht, hetzelfde

als ik zei, wanneer de Ziel van binnen naar buiten beweegt, zoals in de

Intro (video) met de straling. Deze keer zal de STM naar buiten

schijnen, van binnenuit. Tot nu toe zagen we de planeet, nu zal het

Universum de STM zien, de burgers van deze planeet, dat is alles.

We zullen morgen een enorme verandering zien, het begin van de

wereldvrede, en het begin van het einde van de oorlogen. (:58). Wij

zien de vereniging van de mensheid met de Universele Gemeenschap,

en het is aan de mensheid om te zien welke kennis zij kan opdoen van

de "Universiteit" van het Universum, en de Universele Gemeenschap,

de bank van de kennis van de Schepper.

Dan zullen we zien wat je achterkleinkinderen geboren uit de

velden van de STM de anderen in het Universum zullen vertellen.

"Toen de verandering kwam, was mijn grootvader daar in de

dimensie van lichamelijkheid."

Nu, er is geen mogelijkheid dat het Vaticaan, of Ayatollah Khomeini, of

de Islamitische wereld, of wat en wie dan ook, kan jagen, om die man

dat hij niet naar buiten komt, en ze kunnen leven met hun

drogredenen van de "op een dag zal het komen." De waarheid is, de

Mehdi, de verzameling van de interactie van de Ziel van de Mensheid

zal morgen verrijzen. Er zijn meer dan honderd van jullie op deze

planeet. Het is onmogelijk om te stoppen. En wij



hebben bereikt waarvoor we hier kwamen. De dag van de

manifestatie van de Mehdi, de Beloofde.

Het begrijpen van de Ziel van de Collectieve Ziel van de Mens van het

proces van de Schepping en de Schepper. De verlichting van de ziel

van de Totaliteit van de schepsels van deze planeet. (1:00). Vergeet niet

wat Einstein zei, als je de ene draait, draait de andere ook. Wanneer de

Ziel van de Mensheid de Ziel van het begrip van de Schepping en de

Schepper bereikt, zal de rest van de burgers van het Universum ook

draaien, en onderwezen worden. Misschien, misschien wordt de hele

mensheid zich nu bewust van wat wij noemen, "evolutie en

ontwikkelingen van het begrijpen van het proces van de Schepping

en de Schepper."

Het spijt me voor degenen die hopen een doctoraat te krijgen op de

planeet Zeus en terug te komen en te zeggen: ik ben gepromoveerd aan

die Universiteit in dat deel van de wereld (Universum). Er zijn geen

artikelen, en geen Universiteiten, behalve in de verbeelding van de

drogredenen van het brein van de man.

Morgen zal de stilte voor zichzelf spreken. Morgen zullen velen van u

begrijpen waarom u lid werd, u wilde en u werd deel van die ervaring.

Mensen gingen naar Chicago om de gloeilamp voor het eerst te zien.

(1:02). De mens zal komen, en het hele Universum, komt morgen naar

de Aarde, om de verlichting van de Ziel te zien, die de verandering

brengt voor de rest van het Universum.

Je moet begrijpen, het is je Ziel die je gekozen heeft om daar te zijn, en

niet jij. Je bent slechts een werktuig, psychosomatisch, maar in wezen de

psycho genetische zoals je genen je hier hebben gebracht om te zijn.



Om in die cyclus van de verandering voor manifestatie van de Mehdi te

zijn.

Laat de wereld van de religie zichzelf uitroeien, want jullie dragen meer

kennis dan zij, want jullie dragen de kennis van de Schepping. Dan zal er

geen theologie zijn, want de theorie van de logica van de Schepping

bestaat niet in de dimensie van de religies. Zij hebben nooit de essentie

van de Ziel en de Schepping van de mens begrepen.

We zullen op jullie wachten, degenen die zich hebben ingeschreven.

De viering van de, wat wij noemen, verheffing van de STM en de

burgers van deze planeet collectief.

Degenen onder jullie die zuiver zijn, zullen daar tijdens deze sessie toe

komen. Degenen onder jullie die de Totaliteit nog niet hebben

begrepen via de dimensie van de lichamelijkheid, zullen daar

mettertijd toe komen. (1:04). Maar het proces zal beginnen. Waar we

de hele mensheid met elkaar verbinden.

We hebben dit een dag getest met een paar sessies en in Rick's

lessen. Maar morgen zal het Totaliteit zijn. De tijd om te testen is

voorbij. We zullen toegang hebben tot de dimensie van de Kosmische

Stralen. We zullen toegang hebben tot de dimensie van de STM, we

zullen toegang hebben tot de dimensie van de Ziel van de Schepping.

En de Beloofde Dag zal morgen aanbreken. Wij zijn slechts de

bemiddelaars. Wij zijn de boodschappers die gestuurd zijn om de tijd,

en de positie en de plaats te creëren.



De stad Linz, waar Hitler vandaan kwam, herrijst nieuwe technologie

uit de as. De Feniks van het einde van de lichamelijkheid, en het

begin van een leven voor de mensheid in de dimensie van de Ziel in

het Universum. De gaskamers van Linz waren de tijd waarin de Feniks

werd verbrand, en de nieuwe cyclus vanuit Linz zal beginnen. (1:06). Ik

hoop dat de mensheid het begrijpt.

Ik weet zeker dat veel van jullie het begrepen hebben. Wilt u een

tweede deel van de pauze, dan komen we terug.

<Pauze>

463 KSW 15 december 2022 (1:16)

K- Ja. Laten we eens kijken wat onze Kennis Zoekers (KS) willen weten,

wat zijn hun vragen? Ik denk dat je de boodschap van vandaag hebt.

Ik denk dat de mensheid eeuwenlang op deze boodschap heeft

gewacht. Misschien wel duizenden jaren. En jullie waren allemaal op

zoek naar die Beloofde Dag, die beloofde dag morgen waarop de

mensheid wordt.

De mensheid gaat op conferenties, elke dag, honderdduizenden

conferenties, van een paar mensen tot honderden en duizenden. De

mensheid gaat met duizenden naar conferenties en naar shows op

internet. Morgen is de eerste keer dat de Ziel van de Mens (STM) naar

een concert gaat. En de concertzaal is gevuld met alles wat de mens

nodig heeft, van Kosmische Stralen (CR), tot de ziel van de scheppers,

tot de STM, en alles wat de mensheid nodig heeft. (1:18).



Het is de eerste keer dat de zielen elkaar ontmoeten in één dimensie,

en met de ziel van de Universele Gemeenschap. Velen van jullie

zullen zich verbeelden en jullie zullen dingen zien die je nog nooit

hebt gezien, en jullie zullen zeggen dat je een droom had, dat er iets

kwam, dat je je iets voorstelde. Maar alles wat je morgen ziet, alles

wat morgen in je hoofd opkomt, alles wat zich registreert in je

dimensie van de hersenen, dimensie van de lichamelijkheid, is wat in

het Universum is.

Sommigen van jullie die zuiver zijn in de dimensie van de Ziel zullen

het vermogen hebben om jullie Schepper te ontmoeten, het maakt

niet uit of je beweert dat je niets verkeerd hebt gedaan in de dimensie

van de lichamelijkheid, want verkeerde gedachten zijn even erg als de

fysieke dimensie. Jullie hebben die psychosomatische afscheiding van

de fysieke dimensie gecreëerd, de dimensie van de psychosomatiek.

De mensheid zal het spoedig begrijpen.

Van de leden van de Universele Raad, tot de leden van het Kernteam,

tot die van de Aardse Raad, en de rest, wees allen aanwezig om deel

uit te maken van deze viering. Die van



jullie die het zullen begrijpen, zullen morgen enkele van de mooiste

dingen in het heelal zien, die niets anders zijn dan de essentie van de

liefde van de Schepper. En degenen onder u die nog in de dimensie

van de lichamelijkheid zijn, zullen de zeeën en de wateren en de maan

zien. (1:20). Laten we eens kijken, wat jullie te vertellen hebben aan

jullie kinderen en de rest van de mensheid voor het feest van morgen.

Nog vragen?

V: Salomea ... Ik ben verbaasd over al uw projecten. En ik vraag me

af, dat vrede zo snel mogelijk mogelijk zal zijn. Wat moeten we de hele

mensheid doen om eindelijk vrede te brengen, en met de hulp van

deze eenheid van evenwicht, en harmonie en al deze eenheden van

Keshe Technologie? Dank u.

K- Wacht maar tot morgen, en kijk wat er na morgen komt. Onze

technologie is technologie van de Ziel, begrijpend werk van het

Universum, niet de lichamelijkheid van de man. De geweren en kogels,

en tanks, is het werk van de man. Wij schieten kogels van liefde, en

raketten van eenheid. Laten we zien wat het oplevert. Het is de ziel van

de mensheid en het universum morgen, als het samenkomt. En laten

we zien hoe jullie het vieren. Dan zal de vrede tot allen komen. (1:22).

Oekraïne confisqueert vermogen Russisch-orthodoxe kerken -

Vaticaan achter

Het is vrede vinden in jezelf, dan zal het weerspiegelen in de rest van

de dingen om je heen. In Roemenië zit je op de rand van de oorlog.

En het enige wat de Roemenen niet hebben begrepen, en de rest van

de landen rond de Baltische staten en rond Oekraïne, is dat ze de

laatste kogels hebben afgeschoten in de dimensie van het geloof. Als



je kijkt naar de geschiedenis van de afgelopen zeven dagen, de

afgelopen twee weken, dan begrijp je wat ik je maanden geleden heb

verteld. Deze oorlog was een oorlog van religies. Niet de oorlog van

naties. En je begreep het niet.

Voor het eerst in de geschiedenis van de mensheid heeft een land de

activa van een andere kerk in beslag genomen. Op bevel van de

Oekraïense president zijn alle bezittingen van de Russisch-orthodoxe

kerk in beslag genomen. Voilá! Nu zie je wat ik je maanden geleden

vertelde. Wat een oorlog tussen naties te maken heeft met de kerk.

Nu begrijp je hoe het Vaticaan hierbij betrokken is. Lees de kranten.

Kijk wat de president van Oekraïne heeft gedaan.

Hij is gewoon een instrument om het einde van de religies te brengen.

Hij is zoals we allemaal weten, een komiek, de aap aan een touwtje. Nu

begrijpt u wat ik u maanden geleden heb verteld, (1:24). dit is een

oorlog tussen de kerken. Nu hebt u het harde bewijs ervan. Nu begrijpt

u hoeveel we weten, en hoeveel er achteraan zit. Een natie, het lijkt veel

op Israël, de regering beveelt om alle Islamitische moskeeën en alle

Islamitische bezittingen in beslag te nemen, om ze bij hen in te zetten.

Zou dat het geloof van de moslims in Israël veranderen? Of is het

gewoon een zet, de hebzucht van deze structuur? En nu zullen we

vandaag zien. In de afgelopen zeven dagen heeft de Oekraïense

president een religie in beslag genomen. Nu weet u wat er komen gaat.

Nog een vraag?



V: ... Kan ik voor de vliegtest op de 16th in een stilstaande auto zitten?

K-Zit in een UFO, zit in een stilstaande auto, ga in de onderzeeër, wees

ergens lid van de satelliet, zit in een vliegtuig, je lichamelijkheid kan overal

zijn, het is je Ziel die verbindt.

R: Zolang het een rustige omgeving is, in principe. (1:26).

K- Als we storingen horen, schakelen we de persoon uit. Zoals iemand

zei, tegen het einde van de sessie zijn er nog maar een handvol

mensen over. Als je Mosfeq hebt die altijd, piep, piep, bum, bum heeft,

als je Stefania hebt, die altijd met andere dingen springt, als we

anderen hebben die in de luidruchtige plaatsen wonen, moeten we je

eruit halen, omdat je deze vrede verstoort, zoals ik het noem. Het is niet

jouw schuld, maar het is een collectieve open sessie.

Zet al uw telefoons op de "vliegtuigmodus", wat betekent dat u tijdens

de sessie geen telefoongesprekken ontvangt, u ontvangt het internet,

u hebt de internetverbinding, maar zet uw mobiele telefoons tijdens

de sessie in de vliegtuigmodus, dan kan niemand u bellen, niemand

kan u storen. Als je twee of drie telefoons hebt, zet ze allemaal in de

vliegtuigmodus. We krijgen een storing, we halen je eruit, we

schakelen je lijn uit. We waarschuwen niet, want er is niemand anders

om te waarschuwen. De mensen op de achtergrond zien waar het

geluid vandaan komt op de microfoons en ze halen de persoon eruit.

Vliegtuig passeert, we zijn in de 4 hoeken van deze planeet, en elk

mogelijk geluid. Zorg dat je ergens veilig en stil blijft. (1:28).



Laat je telefoons open, zet je microfoons niet uit, dan wordt het

eenrichtingsverkeer, je ontvangt niets. Zet je microfoons niet uit, laat

hem aan, ga op de vliegstand en zoek een plek waar het heel stil is.

Het maakt niet uit waar je bent, je kunt de diepte in. De systemen van

de Keshe Foundation zijn overal, in een ondergrondse bunker, noem

ik het.

Nog een vraag?

Vraag: ... Wat zal er gebeuren als iemand tijdens de ervaring via een

mobiele telefoon belt of op de kamer klopt, terwijl de Ziel al in Linz of

elders is? In welke dimensie van de Ziel, of emotie of lichamelijkheid,

zal er een ongeluk gebeuren, of wat zou er met de persoon gebeuren?

K- Zet je mobiele telefoons uit en blijf er vanaf. Dat is alles wat we je

kunnen vertellen.

Je moet begrijpen, we waren blij met ongeveer 80 - 90 mensen, 100

was ons doel als het haalt. We zijn bijna verdubbeld. (1:30). Dus, de

kans op ongelukken zit er in. We hebben absorptie systemen op de

achtergrond opgezet om sommige van deze dingen eruit te halen.

Het is niet dat alles één kant op zal gaan. Er zullen, we hebben

systemen, die kunnen absorberen en ze



zal op de achtergrond draaien. Het is eigenlijk vanaf het begin

ingebouwd in de systemen in Linz.

Jullie zullen voor het eerst deel hebben aan en verbindingen hebben

met de Kosmische Stralen (CR), die door de mens, door het begrip

van de mens, en dezelfde buitenkant is opgebouwd. De kosmische

stralen die morgen deel zullen uitmaken van het systeem bereiken

nooit de Aarde, ze maken geen deel uit van de innerlijke structuur

van deze planeet. Dus in zekere zin is dat de suiker die we in de pot

hebben gedaan. Dus, dat zal een totaal andere dimensie brengen,

zelfs in de testen die we gedaan hebben.

Deze dingen kunnen niet worden opgenomen. Niemand van jullie

probeert op te nemen, jullie zullen het begrijpen. Je breekt de wet, je

betaalt door de wet van de Ziel. Probeer niet op te nemen en probeer

niet slim te zijn, je denkt, ik neem het op.

Alleen degenen die hun e-mail hebben verstuurd en hebben

deelgenomen, worden toegelaten. Je kunt zoveel nummers geven als

je op het internet zet, waar je maar wilt. Wij controleren het panel, we

hebben een lijst van degenen die zich hebben ingeschreven, de zielen

die zich hebben aangemeld, (1:32). en het zal hetzelfde gaan. Het is een

gecontroleerde publieke bijeenkomst. Er zijn ongeveer 14 mensen die

de e-mails niet beantwoord hebben, om hun e-mail verbindingslijn in

te sturen. Als je hebt betaald en je hebt niet geleverd, en je zegt dat je

de e-mail niet hebt ontvangen, kijk dan in je junkbox, het kan in je

junkbox zijn gegaan. De email die u gestuurd heeft, is dezelfde email

waar wij op terug gereageerd hebben. Keshe Foundation heeft nog

nooit zo hard gewerkt om zo snel terug te reageren. Jullie hebben

allemaal gisteravond jullie e-mails ontvangen. Als je betaald hebt en je

e-mail niet hebt ontvangen. Dat betekent, kijk in je junkbox. Er is maar



één persoon, Wang Lin, die vandaag wordt toegevoegd, omdat ze haar

email heeft veranderd. De rest van de mensen die zich hebben

ingeschreven, als je je, wat ik noem, e-mail bevestiging niet hebt

ontvangen, controleer het en stuur je e-mail naar dezelfde e-mail,

waarvan je de informatie hebt ontvangen. Ergens vanmiddag zal het,

wat wij noemen, het Zoom nummer worden verstuurd naar alle

mensen die meedoen. Stuur het niet uit, zet het niet in en zet het

nergens over. Geef het niet aan je broer of zus, want niemand komt

binnen, jij bent de enige.

En om ervan te profiteren, moet je de koptelefoon op je hoofd hebben.

Probeer de koptelefoon niet te delen, dan zie je wat ik noem, "andere

kanten van het werk." (1:34). Eén koptelefoon per persoon, en één

persoon, één ziel per systeem. De ziel die ervoor koos om deel uit te

maken van deze ervaring.

V: ... Waarom de bedrade koptelefoon, en waarom een mobiele

telefoon, en niet de gewone desktop of laptop?

K- Oh, de ieder heeft zijn eigen. Als je deze Air Pods gebruikt, krijg je

interferentie en andere informatie die niet nodig is. Ze komen met hun

eigen inherente probleem. En desktop, computers of laptops, adviseren

wij u niet te gebruiken omdat ze veel informatie creëren, die kan

interfereren met wat u ontvangt. Probeer alle Apps op de achtergrond

te sluiten, kom niet in de sessie met geopende Apps, sluit alle pagina's

die je open hebt staan, sluit alles af, dat je direct in de lijn van de

informatie staat. Zorg dat je genoeg batterij hebt, die je door de sessie

heen kan helpen.



Sommige mensen vragen ons hoeveel uur, het duurde miljarden jaren

om de mens tot vandaag te krijgen. Er zijn meer dan 80 rassen,

nationaliteiten, religies, school van gedachten, op het panel morgen.

(1:36). Weet je nog dat ik je vertelde dat als je naar Linz komt, of je een

Chinees bent, of een Indiër, of een Engelsman, je je afdruk achterlaat

met het systeem. Morgen delen jullie allemaal elkaars ziel, met de

afdruk van het werk om die verandering te brengen, met de Ziel van

het Universum.

Misschien begrijp je nu wat dit proces morgen is. Op een bepaalde

manier synchroniseren we de menselijke ziel met de Ziel van het

Universum, en jullie doen het samen. Nu begrijp je waarom je Ziel je in

deze positie heeft gebracht. Je bent niet toevallig een Kenniszoeker

(KS) geworden. Je hebt het nooit begrepen. je Ziel heeft je gebracht

om die verandering, en dat ongeluk van de mens, deel te laten worden

van de Universele Gemeenschap, niet per ongeluk, maar door de

verheffing van het werk van de Zielen. Weet je nog dat je de Beloofde

Dag is beloofd? De Beloofde Dag is gekomen.

Nog een vraag? (1:38).

V: Jalal... Mr. Keshe, u zei, kom niet met verwachtingen. En in de

tweede hand, zegt u, kom met veel wensen. Hoe dit zal zijn, hoe dit

zal worden beheerd? Weet je, ons hele leven werkt met

verwachtingen.

K- We hebben mensen die ons e-mails sturen, als ik kanker heb en ik

kom, zou ik dan genezen worden? Als ik een drugsverslaafde ben, zou

ik dan genezen worden? Dit is geen genezingsproces. Dit is niet iets

dat je op dat punt brengt. Zelfs je verslaving, of je ziekte. Je ziel moet



je binnenbrengen om deel uit te maken van de verheffing, dat is de

reden. Niet om je te verwerken, of te genezen, of wat je ook verwacht.

Sommige mensen komen om zich aan te sluiten bij de Universele

Gemeenschap en sommige mensen komen om vrede te bereiken.

Als je morgen komt, is het net alsof je naar een feestje gaat, het is de

viering van Kerstmis. Het is een handmatige set, het kan niet worden

veranderd. Er is een voorgerecht, er is een hoofdschotel, en er is een

dessert, en de drank is wat Christus gaf, dit is mijn bloed, dit is mijn

??patent. Je zult het begrijpen. (1:40).

We zijn er morgen niet om iemand te genezen of iemand te

verwerken. De zitting van morgen is voor de verheffing van de STM

en, wat ik noem, het "beloofde ?? doel" van toegang tot de

Universele Gemeenschap. Het is de dag van de beloofde, ????

eeuwen en vele boeken. Je zult het

begrijpen.Het kan niet worden gedaan door één man. Het moet de

collectieve essentie

zijn van de Ziel van de Schepping op deze planeet met de ?? maan.

Onder jullie morgen, zo heb ik gemerkt bij het doornemen van de lijst,

zijn er een aantal die gasten zijn op deze planeet, zij hebben zich

aangesloten, in naam van hun lichamelijkheid, maar wij kennen hen,

want zij zijn de passagiers van het Universum. Dat zijn degenen die

jullie die verbinding met de Universele Gemeenschap brengen, omdat

zij er deel van uitmaken. Niemand van jullie zal weten wie zij zijn, maar

wij kennen hen, want wij kennen hen al heel lang, zij



zijn leden. Ze hebben de vorm van het menselijk ras, maar in

werkelijkheid komen ze uit verschillende delen van het heelal.

Het is zoals wanneer je een feest hebt, je presidenten en ambassadeurs

van verschillende landen uitnodigt, zij zijn de ambassadeurs van het

Universum in deze viering van de man van vandaag. U zult begrijpen,

het is geen verwachting, het is een viering. Dat is wat er staat, het is

een viering van Kerstmis. Maar niet de geboorte van de Christus, maar

het is de intocht van de man om zijn Ziel te begrijpen, (1:42). en daarbij

deel te nemen aan de Universele Gemeenschap. Verwacht geen

lichtjes en feesten, dat is voor de Universele Gemeenschap die het al

uit heeft.

Als je hebt gewacht op de Dag van Mehdi, de Dag des Oordeels, de

Beloofde Dag, dan is die dag morgen aangebroken. Het universum

wacht al miljarden jaren op deze dag, in de tijd van de mens. Jullie

maken er deel van uit, niet wij. Jullie zijn het die het doen, wij zijn slechts

boodschappers. Wij zijn gewoon die cameraman, die geluidsrecorder en

de man die de computer brengt om de muziek te horen. De stem en de

beweging, is de Ziel van de deelnemers, die uit het hele Universum

komen, en de Schepper zal zeker aanwezig zijn. Mitra zal

en het kind van Mitra zal morgen onder ons zijn. Het is aan jullie om

verlicht te worden, niet aan ons. Wij kwamen met het licht.

Nog een vraag? (1:44).

R: Laten we een paar technische vragen beantwoorden.

V: ... Als ik de vliegtuigmodus aanzet stopt mijn internetverbinding.



Ik weet niet zeker of dat voor alle mobiele telefoons geldt. Misschien is

er een, ik weet dat er een "niet storen" functie is. Misschien moet dat

erop staan in plaats van...

K- Het hangt af van de mogelijkheden van de verschillende telefoons.

Zet je telefoon op de mobiel en probeer, wat je noemt, op de

vliegmodus, en probeer op internet te komen. Open een van de

browsers zoals Google en kijk of je binnenkomt, zodat je systeem

werkt. ..

R: ... Moeten we de koptelefoon met de microfoon gebruiken of

moeten we de microfoon van de mobiele telefoon zelf gebruiken?

K- Je moet de hoofdtelefoon gebruiken ? op de mobiele telefoon. Plug

hem in en speel...

R: Hij zegt dat hij zich meer zorgen maakt over de microfoons,

moet hij die gebruiken, de microfoon die in de koptelefoon zit of de

microfoon die in de telefoon zelf zit?

K- Wat betekent dat?

R: Nou, de telefoon, iPhone heeft een microfoon ingebouwd of je

kunt je koptelefoon aansluiten en soms zit er een microfoon bij.

K- Sluit je koptelefoon aan.

R: Ik denk dat elke microfoon goed zou zijn, denk ik.

K- Elke microfoon met de koptelefoon moet goed zijn. Je moet je

realiseren dat er een doel voor is en je zult zien, of het verschil

ontdekken, heel snel. (1:46).



V: Kunnen we onze batterijlader aan laten staan als de batterij van de

telefoon bijna leeg

is?



K- Ja, ik denk dat in de sessie die we met zovelen zullen hebben, als de

batterij leeg raakt, het afhangt van hoeveel de sessie zal duren. De

sessie begint en eindigt volgens, we beginnen gewoon om 12 uur

precies. Hij eindigt als de Ziel van Totaliteit een evenwicht bereikt. Als u

plotseling ziet dat de sessie is afgelopen zonder aankondiging, moet u

begrijpen dat het niet onze beslissing is. Er zal morgen weinig

gesproken worden. Het is geen feest, en muziek, en dansers en zangers.

Het is het "lied van het universum." Dus je moet uitzoeken door welk

proces je gaat. Degenen onder jullie die de schijven hebben gekocht,

de zwarte schijven van de Stichting (Nano Plasma Spiegels), probeer er

een in elke hand te houden tijdens het proces als je kunt, dan zul je

meer begrijpen waarom je het hebt gekocht.

Q: ... (1:48). Bedankt voor wat je hebt gebracht. En iedereen bedankt

om deel te nemen aan deze mooie dagen. Ik heb een vraag en ik geloof

dat ik niet de enige ben. Mijn zoon, mijn 11 jarige zoon zal morgen de

vlucht nemen, of deel uitmaken. En ik vraag me af hoe. Moet ik hem

gewoon de oortjes opzetten en zeggen, luister naar je ziel? Of omdat ik

niet kan horen of er binnen iets gezegd wordt. Kun je daar alsjeblieft op

ingaan? Dank u.

K- Dat hangt allemaal van jou af. Er zal een stilte zijn.

Verbazingwekkend is het een stilte die niemand wil verlaten.

In een van de ervaringen of tests die we doen, hadden we kinderen,

heel jonge kinderen, die weigerden een koptelefoon op te zetten. En

zelfs in de eerste sessies maakten ze bezwaar. Na een tijdje in de

tweede sessie, willen ze de koptelefoon. Luisteren naar niets in hun

oor verlicht hun Ziel. En het is verbazingwekkend hoe kinderen

veranderen. Ik weet zeker dat het niet iets is dat stil wordt, niets. Het is

een stilte waar alles in zit. Het hangt ervan af hoe, wat de verwachting



is. Als hij hier komt luisteren naar een jazzband of een concert, dan is

dit concert een stilteconcert. Het is het concert van de Zielen. (1:50). Je

zult het moeten uitleggen aan degenen die meedoen, of waar je de

vlucht voor gekocht hebt.

V: Dean... Dus, deze ervaring, zou je. Is het standpunt dat de

mensheid en, je weet wel, de 7 miljard, 8 miljard, wat het ook is, zullen

ze dit allemaal op een bepaald moment ontvangen? Is dit een stap

waar de evolutie van de mens voor iedereen zal zijn?

K- Het is het begin van de evolutie, niet voor de mens, maar voor de

planeet Aarde en haar burgers, de kat, de hond, de plant, de steen. Het

is het begin van een orkaan. Je weet dat er bij een lawine één

sneeuwdruppel nodig is om bij de tweede te komen, en dan de

tweede, derde, en dan wordt het een lawine. De sessie van vandaag is

die eerste sneeuwdruppel, en de lawine zal komen.

We zullen het maandelijks volgen tot het klaar is. Het is nog maar het

begin. Veel zielen die in deze sessie zitten zullen naar de andere sessies

komen en dan opbouwen.

V: Dus er is een, meneer Keshe, u sprak over, er waren zielen uit

het Universum, er zijn zielen van de planeet Aarde, dus er is een

dwarsdoorsnede van de fysicaliteit, (1:52). en de Zielen, en de Ziel van

de Fysicaliteit?.



K- Alle zielen, wat ik noem, de ambassadeurs van het Universum,

zullen zich manifesteren in, zij zijn leden met de fysieke ziel hier. Zij

hebben ervoor gekozen om hier niet verborgen en onzichtbaar te zijn.

Zij zijn hier op uw feest, zij komen de, wat ik noem, de bar ?? masker,

op een manier, je wilt ?? ze om zich te maskeren in het menselijk

lichaam. Verwacht niet dat er iemand is, dat die er niet is, of dat die er

net buiten is. De mensen van het heelal wachten op deze

ambassadeurs om hen te vertellen wat er in die verhoging is gebeurd,

net zo goed als het ras van de man. Er zijn geen voordelen of

sluiproutes.

Vraag: En de verhoging in de man meneer Keshe, als dit het proces van

deze sessie, deze ervaring is geweest, zullen er dan fysieke interacties

zijn, die door anderen gezien kunnen worden? Of is dit slechts een,

uiteraard zullen mensen op rustige locaties alleen of met hun familie

zijn, zullen de familieleden of iemand anders enige interactie zien of is

dat slechts een fysiek iets, het is allemaal op het zielsaspect?

K- Het zit allemaal in de ziel. Je hebt genoeg mensen interactie gedaan,

je hebt genoeg camera's, televisie, wat programma's, en Zooms. Je hebt

dat allemaal gedaan. En je bent een cameraman, je neemt dat allemaal

op. Nu kun je de, hoe noem je dat, de interactie van de zielen niet

opnemen. Ze hebben er nog geen camera voor gemaakt, voor mensen.

V: Dus die verlichting komt van

binnenuit? K- Dat is alles wat het is.

V: Ja, en de zielen die aanwezig zullen zijn? Zoals u zei, dit wordt

de geleidelijke, het wordt een stortvloed, (1:54) een lawine van

mensen die naar voren komen om dit te ervaren?



K- Het zal gebeuren. Dat is de enige manier waarop we het doen.

Als we het niet zo doen, wordt het weer wij die toveren en niemand

die het ziet. Ik legde aan een kenniszoeker uit, dat toen de Christus,

zegen zijn naam, de doden deed opstaan, en zij zeiden, "oh, hij gaf

leven aan de doden." Het was magie.

Nu doet de Keshe Foundation het wetenschappelijk, het is geen magie

meer. Toen we Naomi leven gaven, is Giovanni de Christus geworden?

Nu is het een kennis. We leerden hem, we toonden hem wat hij moest

doen, en hij volgde het stap voor stap. Dat wij het niet zijn die de magie

creëren.

De afgelopen dagen waren we betrokken bij een heel specifiek geval

van een familielid dat een comapatiënt had, op een bestemming

buiten Europa. De broer was aanwezig, en de artsen keken toe hoe wij

werkten, op afstand de ziel ophieven, en hoe wij de veranderingen in

het gezicht en de ogen van de comapatiënt konden zien. Ze zeiden, dit

is onmogelijk.

Je hoeft geen fysiotherapie te doen, je hoeft niets te doen, (1:56). je

verheft alleen de Ziel, de Ziel maakt de lichamelijkheid wakker. Is de

machine nu in garages van



Tesla wordt de, wat u noemt, de nieuwe openbaring in de

auto-industrie, elektrische motoren? Of worden de systemen die we

bouwen en over deze planeet gaan een nieuwe crisis?

Omdat deze machines in de toekomst mensen uit coma zullen halen.

Hij bracht de essentie van de kennis, we tonen de lichamelijkheid van

de kennis, waar de man naar op zoek was. En dat dode lichaam was

een man met zijn kennis. Hij stond niet op, is 2000 jaar, is terug naar

dat dode lichaam. Nu proberen we het lichaam dood te noemen. Je

geeft een elektrische schok aan het lichaam, en het lichaam

ontwaakt, morgen is het een elektrische schok, fibrillators van je zielen

met elkaar.

Vraag: Hoe zit het met de zielen meneer Keshe, van de Verticale

vrienden en anderen, andere aanwezigen, zullen zij een positie

hebben?

K- Ze zijn aanwezig. In de Keshe Foundation hebben we ervoor gezorgd

dat iedereen

aanwezig is. Vraag: Dus de horizontalen en alle wezens zijn aanwezig in

dit... moment?

K- Ja, je moet begrijpen, je kijkt naar een kat of een plant om er te zijn.

We kijken naar de essentie van de schepping van die plant en dat dier.

(1:58).

Hoe gaat de aminozuurstructuur van de planeet samen met de

aminozuurstructuur van het heelal?

K- Wat denk je dat je bent? (Q: een deel ervan). Je bent al

gebonden, ze hebben je gemaakt. Dus, het is er al.



Vraag: Meneer Keshe, ik probeer niet de mol uit te hangen of zo. Maar

zullen de mensen als ze het ervaren, naar "wit" geluid luisteren, ze

zullen naar niets luisteren, maar naar alles. Dus, zullen de zintuigen van

de lichamelijkheid iets ervaren? Of zal het gewoon witte ruis zijn? Of

zal het de dans van de ziel zijn die verlicht wordt met allerlei, wat dan

ook, ik weet het niet, ik bedoel. Ik spreek hier vanuit het fysieke punt.

Weet je wat die vent zei? Ze zeiden, let op de ruimte.

Ik weet zeker dat volgende week of in de komende maanden

sommigen van u zullen vertellen over uw ervaringen, die u zich niet

eens kon herinneren, die u destijds in het systeem meemaakte.

Morgen is als een mooi spel, en we verenigen de mensheid.

Als je het nog weet, toen ik hoorde, zoals jullie allemaal weten, dat ik

een voetbalfreak ben. En toen we gisteren de wedstrijd zagen, en het

Frankrijk is geworden om in de finale te spelen. Natuurlijk is de

hoogste scorer van het Franse team, van kleur, (2:00). hoe je het ook

noemt, ras, maar hij is Frans. We zagen hetzelfde de laatste keer toen

de Fransen de Wereldbeker wonnen.

Het mooie spel maakte "één natie" van Frankrijk. De economische en

sociale structuur van Frankrijk veranderde met één wedstrijd, toen

een man, van wat wij noemen, minder aantallen van het Franse team

die met z'n allen als één team werkten, Frankrijk de Wereldbeker liet

winnen. Als je het bestudeert...



de economische sociale structuurverandering in de geschiedenis van

Frankrijk, die ene voetbalwedstrijd veranderde de geschiedenis van

Frankrijk intern en economisch, het maakte de natie één. De Fransen

zijn zondag weer op zoek naar dat, wat ik noem, "feest". Zoals vele

commentatoren zeiden, die keer maakte het mooie spel, een mooie

natie. En De sessie van morgen is die voetbalwedstrijd, maar op het

niveau van de Ziel, en het is geen

wedstrijd, het is een feest van de zielen om er een te maken en die

verandering naar de mensheid te brengen. (2:02).

Vraag: Dank u meneer Keshe, dus toen ik door uw, vanuit mijn

ervaring deel uitmaakte van de Stichting, ging ik van een zeer fysiek,

liefhebber van het mooie spel (voetbal) en dingen, en nu kijk ik niet

eens meer, ik heb zelfs geen enkele wedstrijd gezien of iets dat te

maken heeft met deze specifieke interactie. Dus, het is de verandering

in mezelf die die fysieke kant heeft weggenomen, dat weet je, je hebt

de neiging om op een ander niveau met elkaar om te gaan en te

geven wat je denkt dat geven is, op andere manieren, en het delen van

de energieën, en naar voren komen en uitgaan met andere

verwachtingen van, op een andere manier. Totaal andere manier.

K- Zie je, in die voetbalwedstrijd hebben we een bal, waar 22 mensen

mee spelen, en er is een scheidsrechter die rondloopt om ervoor te

zorgen dat de bal de juiste kant op wordt geschopt. En morgen en

daarna neemt iedereen zijn eigen bal mee. Maar deze keer spelen we

allemaal met elkaars Ziel op een eerlijke basis, op de juiste basis, en er

zijn geen scheidsrechters. Dit is het mooie van dit spel waarmee we

morgen beginnen. Het is geen spel, maar het is de werking van de STM

die dat spel, die wisselaar is. (2:04). We jagen niet om aan de ene of de

andere kant te staan. In dit spel brengt iedereen zijn Ziel en schoppen

in dezelfde richting, als je het zo noemt. Proberen om iedereen het



"mooie" spel te laten spelen. En het spel van de Zielen kent geen

beperking, want de Schepper Zelf komt met Zijn eigen bal.

Dus deze bal die gedeeld is Mr. Keshe, kan door iedereen doorgegeven

worden?

K- Het wordt niet gedeeld, je hebt me niet gehoord, je wilt het

niet horen. Iedereen brengt zijn eigen bal mee.

V: Iedereen neemt zijn eigen bal mee, oké.

K- Er is geen bal om te delen. En alle ballen zijn allemaal hetzelfde. Nu

begrijp je dat samen kunnen werken, je maakt een grotere bal. Het is

als, weet je, die voetbalbal, heeft zoveel lapjes, als je de lapjes aan

elkaar naait maakt het de bal. Elk van je zielen is morgen dat lapje om

die grotere bal te maken. Het wordt een interessante morgen.

Ik vraag me af of iemand van jullie morgen onderscheid kan maken

tussen jouw Ziel en de Ziel van de Schepper, de Ziel van Mitra. Ik maakte

de mens naar het beeld van Mijzelf. We zullen veel tweelingen zien.

V: Dat opent een heel groot aspect meneer Keshe, (2:06). voor

alle zielen die op de planeet aanwezig zijn en natuurlijk de Zielen

uit het Universum. Dus dat is het samengaan van de mensheid

met de Universele Gemeenschap, en dat is een grote opening...

voor de mensheid.



K- Het hangt ervan af hoezeer je jezelf correct en erbuiten wilt

houden. Ik zag die video in het centrum, je wordt als een,

tegenwoordig iedereen die ze niet bij ons kunnen krijgen, ze gaan

naar Dean. Je bent er de hele tijd. Kun je dit doen, kun je Mr Keshe

vragen om dat te doen. Of ik loop naar Mario in het kantoor boven,

"oh, meneer Keshe, er zijn vragen die ik wil stellen." Kenniszoekers

willen, omdat Mario daar is, altijd in de buurt van meneer Keshe, hij

kan de vraag stellen en wij krijgen onze antwoorden. Deze dingen

noemen we, party ??, omdat je iemand kent, kom je ermee weg. Deze

dingen (speciale privileges) bestaan morgen niet meer.

Maar je bent er al vier of vijf maanden, we hebben het centrum

geopend. Je hebt nooit de wet van acceptatie van de zielen overtreden.

Je hebt nooit een voet in de (vlieg)kamer gezet sinds ze openden voor

de ruimtetechnologie. Zelfs als je daar bent, zie je al die schakelaars uit

die kamer komen, met al die zielen met ervaringen, je hebt je nooit

afgevraagd om naar binnen te gaan.

V: Tenzij je Mr.

Keshe hebt

uitgenodigd. K- Zeer

Brits. Ja, precies.

K- We nodigen je uit voor een thee en koekje, maar je bleef een

beetje te lang, het is etenstijd, jij neemt je koekjes en thee, wij eten,

jij kijkt. Heel Brits.

(2:08). Dus dat zal morgen misschien veranderen. Voor degenen die de

Engelse mentaliteit niet kennen en begrijpen. Dean is hier, woont er al

30 jaar. Als Engelse mensen



je uitnodigt voor thee en koekjes, en het is drie uur en het diner is om

vijf uur, dan nodigen ze je niet uit voor een diner. Ze laten je je thee en

koekje nemen, terwijl zij de tafel dekken en hun eigen diner hebben.

Toen mij dit de eerste keer overkwam was ik geschokt. Ik zei, hoe is dit

mogelijk? Maar zo is het nu eenmaal. Je raakt niet aan als je niet bent

uitgenodigd. En ik zat daar en dronk thee en koffie, en keek hoe ze aan

het eten waren. Dus, Dean is erg Brits, hij is er altijd, maar hij is nooit

binnen geweest, omdat hij niet was uitgenodigd. Hij heeft zichzelf niet

uitgenodigd, hij heeft zich niet ingeschreven, dus is hij niet

binnengekomen. Deze keer heeft hij zich geregistreerd en komt hij

binnen. Maar zo is het nu eenmaal.

Is dat uitbreiding van de ziel, meneer Keshe? Het is tijd, plaats en

positie. En u hebt altijd gezegd dat wanneer het zo moet zijn, het zo zal

zijn. En u bent altijd extreem, extreem geduldig geweest, en hebt alles

gegeven aan de Kenniszoekers en de mensheid, en letterlijk alles om

dit vooruit te brengen. Dus, hoe frustrerend het ook was, het maakt

deel uit van het proces, en het is nu, zoals het is opgezet voor morgen,

deze prachtige ontmoeting voor alle Kenniszoekers, en de prachtige

Kenniszoekers, en de aanwezige zielen die prachtig zijn in hun

schoonheid. (2:10). We zullen daar allemaal in tijd, plaats en positie zijn,

en velen hebben het al meegemaakt. Dus het is wanneer het moet zijn,

en het is, wat het is.

K- Het is iets heel interessants. Ik weet zeker dat ik het je eerder heb

verteld. En onze Iraanse vrienden kunnen het je vertellen. Iranese

televisie directeur heeft gezegd, we zullen aanwezig zijn wanneer

Mehdi verschijnt. En het meest trieste is, morgen als de Mehdi

verschijnt, en er zijn geen televisierechten, kan niemand het opnemen.



Het ergste is dat de wereldleiders, en religieuze leiders allemaal in de

plannen, zelfs in de Iraanse constitutionele religieuze kant, ze hebben

het leger gemaakt wanneer de Mehdi verschijnt, om hem te

beschermen. Geen koning, en geen president, en geen wereldleider

is uitgenodigd op de dag van de manifestatie. Verbazingwekkend.

De ziel van een leek is belangrijker dan de koningen en presidenten

van de wereld.

Deze dag is lang geleden beloofd, het is geen toeval. Deze dag maakt

deel uit van de verandering die die verandering zal brengen, de

grotere verandering waar de mensheid op wacht. Het zal stap voor

stap worden gebracht, want van maand tot maand, naarmate we

vorderen, komt er steeds meer bij.

Mensen zullen alles geven wat ze hebben om deel uit te maken van die

ervaring. Koningen zullen hun menigte en hun koninkrijk geven om

aanwezig te kunnen zijn in die ontmoeting met de Schepper. We

vechten niet, we staan toe dat je jezelf vernietigt. En het proces begint

vandaag. Er zijn beperkte plaatsen en een beperkt aantal mensen die

er deel van kunnen uitmaken. Als de, net als een, de band begin je met

zingen in de pubs, en de club, en het theater, en dan kom je in een

voetbalstadion, en dan krijg je satellieten voor de hele wereld te zien.

Dit is het begin van dat proces. Dit is een privé-club waarvan de zielen

beginnen, en eindigen in dat stadion. Wij zijn slechts aanbieders van

de faciliteiten, verder niets. We hebben beloofd dat we Mitra zullen

brengen, en we hebben beloofd dat we de Schepper zullen brengen,

en beloofd dat we het kind van Mitra zullen brengen. En alle 3 zullen

morgen aanwezig zijn. Het is aan de man om het te begrijpen. (2:14).



Een nieuwe generatie, een nieuwe levenscyclus is begonnen, en de

mens maakt er deel van uit.

V: Ik voel mijn lichaam nu een beetje trillen door de interactie van wat je

net zei.

K- Het is er morgen. Jullie zullen het allemaal voelen, en jullie

zullen het allemaal meemaken, en dan begrijpen jullie het.

Nog een vraag?

Je vertelde dat sommige mensen de energie van het systeem

gebruiken en anderen minder. En dat de UC-leden nul energie

gebruikten. Is er een meting op de unit, die laat zien wat de mensen

gebruiken? Of misschien energie geven? Of voel je het zelf?

K- Beide. Degenen van jullie die naar het centrum komen en in de

kamer zijn geweest, soms, aan sommige Kenniszoekers die ik laat

zien, zijn er gadgets in het midden van de kamer, we kijken naar de

verkeersstroom. Gisteren was ik bij een van onze Kenniszoekers, ik

werk graag met hem, het is een genoegen. Het is verbazingwekkend

wat er gebeurt als hij in de buurt is. (2:16). We waren samen iets aan

het testen. Hij is niet in Europa, hij is buiten. Ik liep rond de units, ik

legde hem dingen uit, en zijn mooie energie, hij is een van de zielen

die ik het genoegen heb om te werken. Terwijl ik met hem praatte, viel

mijn pen. Ik boog naar



oppakken. Ik stond aan een kant van de unit, ik kon dwars door de twee

units heen kijken. Het was zo helder als wat, dat was normaal. Toen ik

opstond, degenen die naar het centrum komen, weten waar ik het over

heb. Er zijn 4 niveaus van constructie. Het is als een buis, tussen de

derde en de vierde, dat is een gat van ongeveer 40 centimeter plus, het

was als een wazige, het was als een mist. Ik zei, wat is er aan de hand. Ik

zei tegen hem, wacht even, er gebeurt hier iets. Ik heb gebogen. Ik kon

er duidelijk doorheen kijken. Ik keek omhoog in de middelste sectie,

het was een beetje wazig, keek op de bovenste sectie, boven tussen het

derde en vierde niveau. En het andere systeem op de achtergrond is in

een mist. Ik ging helemaal naar buiten om van voren te kijken, om het

andere systeem te zien, het is niets. Het is zo helder als wat. Het is

helderder dan de bodem, ik heb gekeken. (2:18). Nu, ik deed dit tien

keer, om er zeker van te zijn dat het geen illusie is.

De plasmatische velden in de kamer hebben het overgenomen, de

kamer is niet meer helder, en het is

als een mist, het is als een wolk. Als je in een vliegtuig in de grote

steden bent geweest, zie je soms het topje van de grote gebouwen uit

de wolk komen en de rest is wit. Het is een prachtig plaatje, je moet het

ergens gezien hebben. Het is precies zo, maar dan ondersteboven. De

bovenste laag, de eerste 40 centimeter aan de bovenkant is mistig, je

kunt er niet goed doorheen kijken. Dit is het deel waar we alle

informatie bewaren, alle energieën, alle systemen. Het ding is bijna

twee meter lang. Het is niet één plek. Ons team, ik weet zeker dat ze er

vandaag zijn omdat ze dingen klaarmaken voor morgen. Zet de

machines niet uit, laat alles aan zoals het is, en kijk ernaar. Kijk, zeggen

ze.



Dus, de plasmatische velden zijn tot stand gebracht en het is er, en zelfs

bij mij die er min of meer elke week binnenloopt. Ik zag het gisteren

voor het eerst, en het is verbazingwekkend hoe, morgen als we de

Kosmische Stralen toevoegen, dit ding zal opladen. We hebben de

bevestiging van de volledige plasma kamer. (2:20). Het is prachtig om

het te zien, en het brengt wat ik altijd zei, dat je het systeem niet zult

zien.

Gisteren kon ik het andere systeem op 4 meter afstand niet duidelijk

zien. Als je de kamer binnenkomt, zien de meesten van jullie altijd een

blauwe donkere omgeving. Als ik in de kamer ben is een volle, god

weet, hoeveel spots en schijnwerpers aan. Er is geen illusie. En gisteren

konden we voor het eerst de ontwikkeling en kracht van de velden in

de kamer zien.

Omdat we altijd op één niveau kijken, zien we het niet, omdat het

allemaal hetzelfde is, maar als we naar beneden buigen en van de

grond naar boven komen, zien we nu het plasmaveld naar boven

opbouwen. Ik weet zeker dat ons team daar vandaag, het is goed voor

hen en ze gaan naar binnen om het te testen, om het te zien. Als je

naar de grond buigt en geleidelijk naar boven komt, zie je de nevel

van de plasmavelden naar boven komen.

We schakelen onze systemen niet uit, de systemen werken al vanaf

het begin, min of meer. Het zal geweldig zijn als we de kosmische

stralingseenheden toevoegen, wat hopelijk in de komende weken

zal gebeuren voor het transport en de transmutatie, ik weet zeker

dat het gebouw zal gloeien. (2:22). Je wordt deel van dat bouwwerk,

als je morgen deel uitmaakt van de verzameling van het werk.



We verwachten vanaf morgen dat de paus zal aftreden. Toen ik de

koning van België ontmoette, toen hij mij bedreigde, zei ik tegen hem

en de koningin van België, ik vertrek, jullie zullen niet lang, veel langer

koning zijn na mijn vertrek. We vertrokken op 13 februarith , 2013 met

drie koffers en een auto, naar Italië. Enkele maanden later trad hij af, en

was hij geen koning meer, en toen werd hij voor het gerecht gedaagd

voor zijn wangedrag van overspelig leven. Zijn eigen land legde hem

een straf op.

Morgen zal het hetzelfde zijn. Maar deze keer is het niet de man met

drie koffers. Deze keer is het de mensheid met de koffer van zijn

gedrag van de afgelopen miljoenen jaren, (2:24). en de verandering zal

komen. Niemand kan het proces morgen stoppen. Geen natie, geen

koning, geen president. Zelfs als ze het internet uitschakelen, de Zielen

hebben verbinding, en de verbinding zal dat ?? brengen. Vele

koningen zullen hun leven geven om morgen aanwezig te zijn. Maar

de enige

ding is, ze zullen erachter komen, er zijn geen tickets voor misbruikers

zielen.

We weten dat sommige vijanden van de Keshe Foundation zich

hebben ingeschreven om er morgen te zijn. Maar, verwacht dat uw

Ziel, in zekere zin, uw leven zal veranderen. Jullie zullen het begrijpen.

Ieder van jullie die naar het Centrum is gekomen, heeft deelgenomen

aan dat beetje troebelheid, dat daar is, dat deel uitmaakt van jullie

energie, jullie hebben wat meegenomen, wat jullie hebben

achtergelaten, en het is daar allemaal gezuiverd en mooi.

We hadden de laatste sessie met twee broers uit Taiwan, een paar

dagen geleden. (2:26). Het was prachtig om hen te zien. We misten een



deel van een evenwichtige vergelijking, die in balans moest zijn. En

gisteren, ik bedoel deze week, een paar dagen geleden, toen deze 2

broers kwamen, voelde het gewoon prachtig om hen beiden te

hebben. Ze kwamen uit Engeland om er voor een paar minuten te zijn

om dat deel van wat wij noemen, evenwicht te brengen. Het is de

vreugde die ze meebrachten, de korte tijd dat ze in het centrum waren

en toen ze vertrokken. Ze brachten veel vreugde in de hele operatie die,

het is prachtig om te zien hoe de mensheid zich klaarmaakt voor die

verandering.

Wat erg interessant was en erg, diep raakt. Is hoe we de laatste weken

geen Italianen meer zien. Ze kwamen in een vloedgolf in het begin. In

zekere zin is hun ziel klaar voor die scheiding van het Vaticaan en het

christendom van Rome. Het is alsof hun zielen het weten. Zoals ik het

noem, ze brachten de man om hen in die positie te brengen. (2:28).

Zoals er geen toevoeging van de Italianen had kunnen zijn, zoals de

Kerk uiteen zal vallen, en er geen teken van zal overblijven. En zij weten

het. De zielen weten het, daarom zijn ze er niet meer. Ze brachten, net

als het Colosseum, het Vaticaan binnen. En nu weten ze het. De zielen

weten, dat de tijd daar is, om er niet meer te zijn, als de verandering

komt en het het einde van de cyclus zal zijn.

Maar ze hebben het nooit begrepen. Maar ze brachten het element

om het voor hen te doen, dat was het mooiste. Ze brachten die kerel

(van 11.11 Italiaanse radio ??), die ik noem, hoe je hem ook noemt, in het

Engels, om dat werk te doen. We hebben geen Italianen meer gezien,

geen enkele. Zoals het was, kwamen ze afscheid nemen voor alle

misstanden, die ze in naam van de Italiaanse kerk de mensheid

hebben aangedaan. Het is verbazingwekkend hoe we kijken naar

werking van de zielen, en hoe ze wisten en welke

handelingen ze Maak.



Nog een vraag?

Hallo, Professor Keshe en Mr Rick. Is dit effect van het verheffen

van de ziel in de werkplaats van morgen permanent of tijdelijk?

Eenmalig, voor altijd? (2:30).

K- Het is dat vuurtje, weet je als je een vuurtje wilt stoken, je steekt

gewoon een klein ding aan en dan geleidelijk, als je opblaast wordt

het een volledig vuur. Morgen is dat vuur, en meestal begint en moet

het zo beginnen. Dan consumeert het het hele ??leven, als je een vuur

begint met de aanmaakhout, de eerste vonk, en de eerste brand, zie

je die niet meer, als het volle vuur brandt, kun je het niet meer zoeken,

want nu komt de totaliteit. Morgen is die tijd, de Ziel van Mehdi, De

Beloofde, het vuur, hoe je het ook noemt. Is die ene.

R: Het is net als de reactorontsteking, en zo zou je het ook kunnen

bekijken.

K- Ja. Want deze keer kun je niet vervolgen, je kunt niet kruisigen, je

kunt niet verbannen, want deze keer is het niet één, het is de Ziel van

de Totaliteit. En het ergste is dat, het zit binnen de structuur.

Ik zei onlangs iets, als je het begrijpt, het staat in de geschriften van de

Boodschappers, en het zegt, wij namen de liefde van God af van de

stam van Mozes, voor wat zij Christus aandeden. Dit staat in de Koran.

(2:32). Bahá'u'lláh schreef hetzelfde op een andere manier, met

dezelfde straf, en het werkte niet. Maar verschillende stammen. In de

tijd van Mehdi verlichten we de hele ziel, dat niemand overblijft en

niemand gestraft wordt, maar allen gelijk worden. Die dag is morgen.

Ieder van jullie komt morgen van verschillende stammen,

verschillende rassen en religies. Ieder van jullie brengt dat vuurtje mee



om het licht te ontsteken. En deze keer kan niemand het

tegenhouden. De mensheid zal de betekenis van morgen begrijpen.

Geleidelijk aan zullen jullie de Totaliteit begrijpen.

Nog een vraag?

V: .. Ik heb net een test gedaan met mijn telefoon in vliegmodus,

en het werkte. Dus, je kunt er nog steeds door, zodat iedereen weet

dat je dit kunt doen. (2:34).

K- Dat weet ik, we

hebben het getest. Ik

bevestig het alleen

maar.

R: Als je de vliegmodus of vliegtuigmodus aanzet terwijl je

verbonden bent met het internet, verbreekt het de verbinding. Dus je

moet eerst de vliegtuigmodus aanzetten, en dan kun je weer

verbinding maken met je internet.

K- De meeste apps en dingen doen het tegenwoordig automatisch.

Je hoeft het niet te doen. Het gebeurt automatisch. Het vindt de

dichtstbijzijnde post.

R: Ja, behalve dat wanneer je het op vliegtuigmodus zet, het je

internet afsluit. Maar als je op internet gaat, in vliegtuigmodus, dan kun

je bewust je selecteren om je internet aan te zetten.



Internet weer, zodat je kunt bellen of wat dan ook. Ik denk dat de "Niet

storen" functie daar ook voor kan werken.

K- We zullen morgen zien.

V: Mr. Keshe, de tijd is zeker 12 CET?

K- We beginnen de sessie rond 11 uur, om iedereen binnen te krijgen,

voor mensen om vast te stellen...

hun telefoons en krijgen de dingen in orde. Maar als je om 11:30

binnenkomt en het test, is het er, en je gaat weg en komt terug om 12

uur, is het allemaal hetzelfde. Want om 12 uur komt er niemand meer

bij. Als je eenmaal binnen bent, ga je eruit en blijf je aan. Hangt ervan

af of je

om 11 uur te komen is het niets, maar gewoon klikken, of wat dan ook

op de achtergrond, ervoor zorgend, want je moet binnenkomen met je

Zoom account, je kan niet zomaar binnenkomen en aanzetten, (2:36).

want je zal moeten komen met je Zoom account, dat het je email

draagt, die ons toelaat om je binnen te laten. Als je binnenkomt,

houden we alles

gedempt op de achtergrond, tot ongeveer 12 uur. We sturen een

bericht om het geluid uit te zetten of je zet het zelf uit. Verwacht geen

ras mataz je zou zelfs de hele vier uur met totale stilte naar binnen

kunnen lopen, geen woord. Dit is wat en hoe het zal gebeuren.

Misschien krijg je een introductie en al het andere, maar verwacht niet

iets wat je gewend bent op het menselijke vlak, en iemand zal dingen

komen doen. Ik weet dat Rick veel van deze testen en oefeningen heeft

gedaan, de reden dat veel van jullie die met Rick hebben meegeleefd,

andere stukjes kennen, ik merkte in het Amerikaanse onderwijs

afgelopen weekend, dat zij hetzelfde doen. Dus je bent begonnen te

leren om deel uit te maken van die Ziel, die stilte van het oor van de



man, zoals ik het noem. Maar deze keer werkt het. En er is geen

machine in de wereld die dit kan opnemen, de mens heeft nog geen

zielenrecorders uitgevonden.

V: Meneer Keshe, ik weet zeker dat ik u de vier uur hoorde

zeggen, dus is dit waar tijd niet bestaat, een paar seconden kunnen

een hele lange tijd zijn en omgekeerd?

K- Het hangt allemaal af, we houden toezicht en we beslissen over

wat en hoe laat, het kan een half uur zijn, het kan drie uur zijn. (2:38).

Dan volgen de sessies op maandag, ik hoop dat velen van u die op de

sessie van vrijdag zijn geweest, naar de sessie van maandag gaan,

dan zult u wat verbindingen vinden. In zoveel opzichten is de

maandag sessie een bevestiging van het werk van vrijdag. Dan

begrijp je het. In zoveel opzichten zijn de maandag sessies, er zijn vijf

sessies gekozen, heel, heel speciaal.

V: Ik merkte dat Mr. Keshe, bij sommige mensen die in het systeem

gingen, het niet, niet altijd in eerste instantie gebeurde, dat was een

soort evenwichtspositie. Dan kregen ze de neiging om meer, je weet

wel, meer in evenwicht te zijn, zodat ze daadwerkelijk konden

ontvangen, of geven aan het systeem wat ze nodig hadden.

K- Het werkt. De maandag sessies zullen zeer interessant zijn

voor ons om de ontwikkeling te volgen van wat er sinds

vrijdag met de zielen is gebeurd.

V: Dus de fysiek zal iets ondervinden van die twee tijdsposities?



K-

Psychosomatisch.

Nog meer vragen?

R: Een gemakkelijk betaalsysteem uit Afrika, vraagt Hassan hier in

de YouTube. (2:40). En hij stelde een app voor...

K- Welke betaling? Je kunt het...

R: Dat heet wave, een app die in Senegal en Gambia werkt. Ik weet

dat je eerder hebt gezegd dat de Keshe Foundation niet voor elk land

ter wereld een apart betalingssysteem kan opzetten en zo. Is er enig

advies dat u iemand uit Afrika zou kunnen geven?

Niet echt, we hebben het probleem opgelost met Brazilië en Iran. En

met China nu, lossen we hopelijk op, dat mensen niet zoveel geld

kunnen sturen. Ze betalen hun kosten rechtstreeks aan de Keshe

Foundation in hun land, en het wat je noemt, het proces komt op die

manier door. Ze informeren ons gewoon over de e-mails, en de dingen

die ze moeten verbinden, en het team op de achtergrond zal ze op tijd

verbinden. Met Afrika, hebben we geen operaties waar je aan kunt

betalen.

R: Misschien kunnen ze dan via het Braziliaanse team werken. K- Ja.

R: Of een ander team dat ze kennen.

K- Maar morgen, denken we dat de lijn al gesloten had moeten zijn. Het,

wat je noemt, dit proces zal tijd kosten, vooral met Afrika om toe te



treden. We hebben de Russen die wilden toetreden en er is geen bank

uit Rusland op dit moment.

R: Hassan vermeldt dat als de Stichting een telefoonnummer had

geregistreerd op de App, en dat is eigenlijk alles wat je nodig hebt om

het transfersysteem te laten werken. (2:42). Maar ik heb geen

denk je dat je een telefoonnummer hebt dat geregistreerd kan worden

bij...

K- Het is een lokaal telefoonnummer, geen

internationaal nummer, neem ik aan. R: Ik denk dat

het internationaal kan zijn.

K- Als je een bericht stuurt naar info@kfssi.org, zullen we er naar kijken.

We moeten een oplossing vinden die iedereen kan krijgen.

Dat is wat ik voorstelde. Dus, laten we...

K- Ze kunnen iets uitwerken. We doorlopen het proces, zoals we begrijpen,

en een aantal

operaties en artsen opereren in verschillende landen, en gebruiken de

technologie, en een

aantal mensen profiteert van de nieuwe technologie via de artsen in

verschillende landen.

Gisteren hadden wij het genoegen dat een van de Kenniszoekers die

zelf de technologie gebruikt via de operatie, voor zichzelf 4 stoelen of 4

plaatsen heeft geschonken aan het medisch systeem, voor Parkinson.

Hij heeft er 1 gedoneerd voor iemand die hij kent en 3 werden gegeven

aan de vrijheid van de Keshe Foundation om toe te wijzen aan 3

Parkinson gevallen. We hebben de hele drie pakketten van drie

mensen aangeboden aan de Iraanse nationale operatie van de



Keshe Foundation, dat de artsen in Iran kunnen beoordelen als een

collectief. Ze hebben ze nog steeds op verschillende punten en

willekeurig. We richten ons op drie mensen met Parkinson in Iran, en

de, hoe noem je dat, (2:44). de voortgang zal worden gecontroleerd

door de artsen in Iran. Dat het niet een willekeurig gebeuren is ergens

anders. Dan worden deze gegevens teruggekoppeld naar de werking

van de, hoe noem je dat, andere artsen over de hele wereld in het werk

van de Keshe Foundation. We houden u op de hoogte.

Het is hetzelfde met de twee kinderen, twee broers. De artsen hebben

de kennis die voortkomt uit wat ze opdoen het is verbazingwekkend.

We zien nu al, na twee of drie sessies, het begin van kleine

veranderingen, maar mooie veranderingen. We zien het dwars door

het, hoe noem je dat, het werk van onze artsen. Deze manier is

gemakkelijk voor ons.

We hoeven niets over te maken, als u een financieel probleem heeft om

geld naar de Keshe Foundation te sturen, is dat nu opgelost. En in uw

eigen land draagt u bij aan het werk van de Keshe Foundation in dat

land. Op een bepaalde manier wisselen we technologie uit, in ruil voor

welzijn, en kunnen de operaties in elk land soepel verlopen, omdat u nu

uw eigen land financiert, en niet de Keshe Foundation als hoofdkwartier.

Nog een vraag?

V: Kunnen slechthorenden ook een sessie doen?

Ik denk dat het de verkeerde vraag is. (2:46). En een totaal verkeerde

vraag om te stellen. Als je zo'n beperking hebt, hoor je het werk van de

Ziel niet via je oren. Dus als je doof, blind of wat dan ook bent, werk je

via je Ziel. Je hebt geen oor nodig om te luisteren, of te horen. Het zal



hetzelfde werken voor een leek, een koning, als een dove, en een blinde

en een visioen. In het werk van de Ziel is er geen beperking, dus moet

er niemand voor je zijn, als je doof of blind bent.

Een andere vraag. Ik moet om 12 uur weg. Ik moet

reizen. V: Dean hier, mag ik nog een vraag stellen

alstublieft, snel Mr. Keshe? K-Wie heeft u gevraagd de

vraag te stellen?

V: Mag ik dat niet

zeggen? K- Ja.

V: We moeten opnieuw boeken voor maandag, moeten we

de boekingsprocedure opnieuw doorlopen en alles betalen?

K- Ja.

K- We hebben een stormloop van mensen gezien in de afgelopen 48

uur, mensen die proberen te boeken. (2:48). Ik denk dat de boeking

voor de sessie van morgen gesloten is, of in de komende uren gesloten

zal worden, ik weet het niet. Maar de boeking voor maandag, zal

zaterdag of zondag gesloten zijn, omdat het nodig is, je moet terug

reageren op een e-mail. Dan moet je geregistreerd worden, en al het

werk dat daarbij hoort op de achtergrond om klaar te zijn voor

maandag.



Maandag sessies zijn mooi, maar het voegt toe aan het werk van, hoe

noem je dat, kennis op maandag.

V: ... verwarring ... De e-mail van KFM klant ontvangen aan mij op

13/12/2022 en de datum van het is 11/12/2022, en zowel afzender en

ontvanger is KFM klantenservice, is het goed?

Wat?

R: Ik weet niet wat hij daarmee bedoelt, dus ik zou een

bericht sturen naar info@keshe.foundation. Ik zou denken

om te verduidelijken...

K- Ze zullen het ophelderen, als er zoiets bestaat.

V: ... Met de miljoenen 5G-masten over de hele wereld, hoe

kunnen de frequenties worden veranderd voor een gezonder

positief resultaat?

K- Welke frequentie wil je veranderen? (2:50). De frequentie van de 5G

is afgestemd op het systeem dat je in je hand hebt. Je kunt het niet

veranderen, anders ontvangt je telefoon het niet.

Deze dingen worden jaren en jaren vooruit gepland door degenen die

het van plan zijn. Dus alles moet kloppen in alle landen, in alle

toestellen en alle satellieten. Je kunt er niets aan veranderen, het is

jaren vooruit gepland. Drie, vier jaar geleden was ik in Sunya, ik woonde

daar toen ik in China was. En op een dag zag ik een paar Iraniërs praten

in de ontbijtzaal. Ik sprak met hen, en ze zeiden, dat ze op een

conferentie waren voor de volgende dingen na 5G, en het is een



internationale conferentie van verschillende operatoren, en

satellietmensen, en regeringen, dat alles op elkaar wordt afgestemd. Ze

ontmoeten elkaar elke maand ergens in de wereld. Dus, wat we zien

komen na 5G is al drie of vier jaar bezig, ik weet het, stel je voor hoeveel

jaar voordat ze begonnen te werken. Dus, vroeg of laat, is er iets na 5G

waar ze je mee gaan raken. Deze dingen moeten gaan, dat alle mobiele

telefoons het kunnen ontvangen, en alle satellieten zijn afgestemd, en

al het andere en ze trainen genoeg mensen om het te kunnen

uitvoeren. Dus je kunt niet veel doen.

Nog een vraag? Zullen we het hierbij laten? (2:52).

Ja, ik denk dat we dicht bij je deadline komen. Dus misschien moeten

we dat doen. Het zijn misschien een paar achterblijvende vragen.

Maar ik denk dat je het hier zo'n beetje behandeld hebt.

Oké. Dus wees er morgen bij en maak deel uit van de ervaring. En we

zullen zien. Het is een prachtige dag morgen. En ik weet zeker dat

ieder van jullie er iets moois uit zal halen. Tot morgen, en maandag, en

volgende week, en de week daarna, tijdens Kerstmis en Nieuwjaar, we

zullen er nog steeds zijn. Het overwerkloon tijdens de feestdagen is

veel beter dan tijdens het jaar, denk ik. Rick en ik kunnen je dat

vertellen.



R: We zenden op dit moment denk ik elke nationale feestdag van

elk land ter wereld uit, inclusief Kerstmis, Nieuwjaar en al de rest.

En de religieuze feestdagen en de religieuze tijd. We hebben geen

beperking. Dank u wel.

R: Oké, dank u meneer Keshe, dank u voor de mogelijkheden

die u hier naar voren brengt. We kijken ernaar uit om er zoveel

mogelijk aan deel te nemen.

K- Morgen is een fascinerende en mooie speciale dag. Laten we

zien wat we teweeg kunnen brengen. Dank u wel. (2:54). En tot

volgende week. Of tot morgen.
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